

PREMIUM **POWER ENGINEERING**

SERVICES & TRADING CO.LLC
ELECTRICAL CONTRACTING & TRADING

www.premiumpowerengineering.com

من نحن

About Us!

P

We, Premium Power Engineering Services & Trading Co. L.L.C, located in Bousher, Muscat, Oman, are a specialized company operating in the field of Electrical Engineering for the past 2 years. We are committed to providing unique solutions, implementing innovative practices, and always completing projects in a professional, effective, efficient, and focused manner.

Our organization is built on cutting-edge technology and robust infrastructure, enabling us to execute projects that meet the specific needs of our clients. Our vision is to provide high-quality services and products within reasonable cost and time, with a special focus on safety and customer satisfaction.

نحن، شركة بريميوم باور للهندسة والخدمات التجارية شركة شركة، ما الواقعة في بوشر، مسقط، عمان، شركة متخصصة تعمل في مجال الهندسة الكهربائية منذ عامين. نلتزم بتقديم حلول فريدة، وتطبيق ممارسات مبتكرة، وإنجاز المشاريع دائمًا بطريقة احترافية وفعالة وكفؤة ومركزة

تستند مؤسستنا إلى التكنولوجيا المتقدمة والبنية التحتية القوية، مما يمكننا من تنفيذ المشاريع التي تلبي الاحتياجات المحددة لعملائنا. رؤيتنا هي تقديم خدمات ومنتجات عالية الجودة ضمن تكاليف وأوقات معقولة، مع التركيز بشكل خاص على السلامة ورضا العملاء

مه Our Mission قباء شراكات مستدامة من خلال تقديم خدمات استثنائية تتميز بالجودة والسلامة عُمان بناء شراكات مستدامة من خلال تقديم خدمات استثنائية تتميز بالجودة والسلامة عُمان بناء شراكات مستدامة من خلال تقديم خدمات الفريدة لعملائنا في جميع أنحاء سلطنة عُمان . To build lasting partnerships by providing exceptional services, defined by quality, safety, and dedication to meeting the unique needs of our clients across the Sultanate of Oman.

العمليات الأساسية للأعمال

CORE BUSINESS OPERATIONS



بما في (MEP) تركيب، واختبار، وتشغيل أعمال الميكانيكا والكهرباء والسباكة (MEP) ندك محطات التحويل الكهربائية المتوسطة والمنخفضة الجهد (MV/IV). Installation, Testing and Commissioning of MEP works including MV/LV Substations.

المولدات الكهربائية.
Generators.

لوحات التوزيع الكهربائية MV/LV.
 MV/LV Switch Board.

AC/DC) محركات التيار المتردد/التيار المستمر (AC/DC).
 AC/DC Drives.

صواني الكابلات / نظام إدارة الكابلات.
 Cable trays / Cable Management System.

♦ تمدید وإنهاء کابلات MV/LV Cabling and Terminations.

شبكة كابلات الألياف الضوئية (FO).
 FO Cable network.

تركيب أنظمة المراقبة (CCTV).
 CCTV installation.

♦ نظام كشف الحرائق. Fire detection System.

أعمال الإضاءة / إضاءة الملاعب / إضاءة المناطق / إضاءة الطرق
 Lighting / Illumination work / Sports Arena Lighting / Area Lighting / Road Lighting.

نظام التأريض والحماية من الصواعق.
 Earthing & Lightning Protection System.









تركيب مجاري الكابلات

تركيب منظم، متين ومرتب لمجاري الكابلات لضمان إدارة فعالة ودعم طويل الأمد للبنية التحتية

تمديد الكابلات

خبير في تمديد الكابلات لتوفير بنية تحتية كهربائية آمنة، مستقرة، ومحمية

- Glanding & Termination
 We ensure secure, reliable cable connections through precise glanding and termination, meeting industry standards with a focus on safety and performance.
- Cable Tray Installation
 Clean, structured, and durable tray installations for efficient cable management and long-term system integrity.
- Cable Laying
 Expert in cable laying for safe, stable, and protected electrical infrastructure.

أعمال الغلاند والتوصيل الطرفي Glanding & Termination

نحن متخصصون في خدمات غلاند الكابلات والتوصيل الطرفي الدقيقة، والتي تُعد أساسية للحفاظ على أنظمة كهربائية آمنة ومتينة وعالية الأداء. يقوم الفنيون المؤهلون لدينا بإحكام غلق وتوصيل كل كابل وفقًا للمعايير الدولية، مما يمنع دخول الرطوبة والعوامل البيئية الضارة ويقلل من المخاطر المحتملة. تضمن هذه العمليات تدفقًا سلسًا وآمنًا للطاقة في جميع أنحاء النظام الكهربائي. نستخدم مواد وأدوات معتمدة لضمان الاعتمادية طويلة الأمد. سواءً كان العمل متعلقًا بلوحات التحكم أو المحولات أو وحدات المفاتيح الكهربائية، فإن أعمال الغلاند والتوصيل لدينا .تعكس التزامنا بالجودة والأداء والسلامة

We specialize in precision cable glanding and termination services that are essential for maintaining secure, durable, and high-performing electrical systems. Our skilled technicians ensure that each cable is properly sealed and terminated according to international standards. This not only prevents environmental damage, moisture ingress, and potential hazards but also ensures seamless power flow and safety across the entire installation. Our approach is engineered for safety and efficiency, using certified materials and tools to guarantee long-term reliability. Whether it's for control panels, transformers, or switchgear units, our glanding and termination work reflects our commitment to quality, performance, and safety.







نظام إدارة الكابلات

Cable Management System



نقدم خدمات تركيب مجاري الكابلات المصممة لتوفير بنية تحتية كهربائية منظمة وفعالة وجاهزة للمستقبل

نوفر مجاري كابلات قوية مقاومة للتآكل تدعم الكابلات بشكل موثوق في المشاريع الصناعية والتجارية والسكنية. يتم التخطيط لكل تركيب بدقة لضمان الاستخدام الأمثل المساحة، والتهوية الجيدة، وسهولة الوصول لأعمال الصيانة المستقبلية

Ladder) نلتزم بالمعايير الدولية لإدارة الكابلات لتقليل الفوضى، وتجنب الضغط على الكابلات، وضمان التميز من حيث الوظيفة والشكل. تشمل تركيباتنا مجاري السلالم والمجاري المثقبة، وأنظمة الترانكينج، مصممة وفقًا لبيئة التشغيل الخاصة بالعميل ،(Tray

Our cable tray installation services are designed for organized, efficient, and future-ready electrical infrastructure. We provide robust, corrosion-resistant trays that offer reliable cable support across industrial, commercial, and residential projects. Every installation is meticulously planned to ensure optimal space utilization, proper ventilation, and easy access for future maintenance.

We follow international cable management standards to reduce clutter, eliminate cable stress, and ensure aesthetic as well as functional excellence. Our installations include ladder trays, perforated trays, and trunking systems customized for the client's operational environment.







تمديد الكابلات Cable Laying

نقوم بتنفيذ خدمات تمديد الكابلات تحت الأرض بطريقة احترافية تُعد العمود الفقري للأنظمة الكهربائية المستقرة والمحمية. يشمل العمل تخطيط المسار، والحفر، ووضع الكابلات، والحماية، والردم، مع تنفيذ كل خطوة بدقة فنية عالية. نستخدم أنابيب حماية عالية الجودة وأشرطة تحذيرية لضمان الحماية من الأضرار الميكانيكية، مع الالتزام الكامل بمعايير السلامة والتنظيم المحلية. تُعد حلولنا مثالية لتوزيع الطاقة، والاتصالات، والتطبيقات الصناعية، وتتميز بالاستمرارية وتقليل التعرض للمخاطر البيئية

We carry out professional underground cable laying services that form the backbone of stable and protected power systems. From route planning and trenching to cable protection and backfilling, every stage is executed with technical precision. We use high-grade protective conduits and warning tapes to safeguard against mechanical damage and ensure compliance with local utility and safety regulations. Our underground solutions are suitable for power distribution, telecom, and industrial applications, providing longevity and reducing exposure to environmental risks.



الصحة والسلامة والبيئة Health, Safety & Environment



تلتزم شركة لطاقة المتميزة للهندسية ش.م.م بتقديم خدمات عالية الجودة لعملائها، وضمان صحة وسلامة موظفينا والآخرين الذين قد يتأثرون بعملياتنا، وحماية البيئة، .(HSE) والاستمرار في تحسين فعالية نظام إدارة الصحة والسلامة والبيئة

يتم استخدام برامج تدريبية مكثفة لبناء وتعزيز وعي الموظفين بالسلامة. لقد حققنا سنوات من العمليات الآمنة والسلسة مع عدد قليل نسبيًا من الحوادث، نتيجة لتفانينا المستمر في توفير بيئة عمل آمنة وصحية

Premium Power Engineering Services is committed to providing high-quality services to its clients, ensuring the health and safety of our employees and others who may be affected by our operations, protecting the environment, and continuously improving the effectiveness of our Health, Safety, and Environment (HSE) Management System.

Intensive training programs are used to build and enhance employee safety awareness. We have had safe and seamless years of operations with relatively few accidents as a result of our ongoing dedication to providing safe and healthy workplaces.





تواصل معنا Get In Touch

ص.ب: ١١١، الرمز البريدي: ١٠٠، بوشر، مسقط، سلطنة عُمان P.O.Box. No. 112. P.C. No. 100. Bousher, Muscat. Oman

P: +968 93376560, +968 79268811 E: contact@ppesoman.com w:www.premiumpowerengineering.com